
Protokoll fört vid Samhällsföreningens Framåt Kämpersvik extra årsmöte söndagen 
den 22 mars 2009 kl 17.00 – 18.30  

 
Plats: Skärgårdshuset i Grebbestad. 
Närvarande: Cirka 70 medlemmar 
 

1. Jan-Erling Ohlsson hälsade de närvarande hjärtligt välkomna, redogjorde kortfattat för 
anledningen till det extra årsmötet och förklarade mötet öppnat. 

2. Mötet ansågs vara utlyst i föreskriven ordning. 

3. Dagordningen godkändes. 

4. Jan-Erling Ohlsson valdes till mötets ordförande. 

5. Monica Nielsen valdes till mötets sekreterare. 

6. Till att justera dagens protokoll valdes Margareta Joelsson och Bengt Samzelius. 

7. Ärende 
Styrelsen hade föreslagit att föreningen hos Regeringsrätten skulle återkalla 
arbetsgruppens för Vik/Ejgde-projektet ansökan om rättsprövning daterad i 
Norrköping den 3 december 2008. 
Monica Nielsen föredrog styrelsens skrivelse av den 24 februari 2009 samt 
arbetsgruppens för Vik/Ejgde-projektet skrivelse av den 19 mars 2009.  
Ordföranden förklarade ordet fritt. Hans Larsson ställde en del kompletterande frågor 
rörande ärendets handläggning. Efter avslutad diskussion förelåg endast styrelsens 
förslag. 
 

Beslut 
Årsmötet beslöt i enlighet med styrelsens förslag.  

8. Ärende 
Styrelsen hade förslagit att årsmötet med tack för visat engagemang skulle upplösa 
arbetsgruppen för Vik/Ejgde-projektet. 
 

Beslut 
Årsmötet beslöt i enlighet med styrelsens förslag. 

9. Jan-Erling förklarade det extra årsmötet avslutat och tackade de närvarande för en 
fantastisk uppslutning och styrelsen för ett gott arbete.  

 
 
 
 
Monica Nielsen   Jan-Erling Ohlsson 
Monica Nielsen       Jan-Erling Ohlsson 
Sekreterare    Ordförande 
 
Justerat den 26 mars 2009 
 
 
Bengt Samzelius   Margareta Joelsson 
Bengt Samzelius   Margareta Joelsson 


